
M.C.G.- Ens hem sentit ajudats.
3.F.F.- D'alguns sí, d'altres no tant.

- Us sembla que la gent del poble és conscient del que representa estar
dins 1' Aj untament?

j.S.P.- No pot ser-ne massa en aquest moment, car un sol any de go
vern municipal no és suficient perquè la majoria del poble - 
trenqui les barreres creades entre ell i l'Ajuntament, i par
ticipi d'una manera o altra amb la gestió municiapl. Sols a - 
través de la participació i coneixement de la tasca realitza
da a la Casa de la Vila els ciutadans s'identificaran o no, - 
conscientment i amb responsabilitat amb l'acutació dels seus 
representants .

M.C.G.- No del tot, però potser un xic més ara que abans.
3.F.F.- Sembla que cada dia és més conscient; analitza més les di

ferents actuacions i mesura el que és estar amb majoria o opo 
sició en aquest Ajuntament.

J.S.P.- No hem estalviat mitjans per donar al poble uan informació 
periòdica i completa de l'actuació de l'Ajuntament.

3.F.F.- Crec que l'opinió la va adquirint dia a dia. Són força cla
res les reaccions de nombrosos sectors del poble.

- Quina perspectiva de treball veieu pels tres anys de govern que us res
t en ? —
3.5.P.- La perspectiva ens ve donada pel nostre programa electoral 

que marca amb claredat i detall el que ha de ser la nostra ac
tuació. No cal dir que un cop superada la difícil experiència 
del primer any, poder ser optimistes en gran manera.

M.C.G.- La que es pot fer des d'una "oposició".

3.F.F.- Convergència ha donat tot el seu suport al nostre grup G.I.
iP. Esperem que amb el seru assessorament i amb la col·labora 
ció de tots poder fer una millor gestió pel bé del poble.

- Quina repercusió pot tenir als Ajuntaments la formació del Parlament
Català?
3.5.P.- Ha d'ésser positiva al màxim. El Parlament Català és una de 

peces-clau per iniciar la reconstrucció del nostre País. Una 
de les seves primeres tasques que ha de beneficiar a totes les 
Entitats Locals de Catalunya serà la confecció i aprobació 
d'una nova Llei de Règim Local que ha de donar als Municipis 
l'autonomia que reclamem i necessitem amb urgència.

M.C.G.- Positiva, ja que s'haurà acabat la interinitat i esperem que 
vindrà el consolidament de l'Autonomia Catalana, i els proble
mes dels ajuntaments es resoldran de més a prop.

3.F.F.- Molt bona, ja que del Parlament en depèn molt per millorar la 
gestió, en tots els àmbits, dels Ajuntaments de Catalunya. 
Llàstima que hi hagi alguns punts no massa clars, sobretot els 
referents a finances, que ens condicionen força.


